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Nikola Tesla o éteru a technologiích, které spasí Zemi 

Se jménem Nikoly Tesly je spojeno mnoho mýtů a nepotvrzených hypotéz. 
Jisté však je, že tento vynálezce, fyzik a inženýr je jednou z největších 
postav své doby, o staletí předběhl svou dobu. Přinesl světu takové 
poznatky, s jejichž pomocí bychom už dávno žili ve světě podobném sci-fi, 
ale nestalo se tak... 

Největší objevy byly skryty před lidstvem částečně samotným vědcem a 
částečně silami usilujícími o úplné ovládnutí planety. 

Sám Tesla zničil informace, které mohly vést k vytvoření děsivých zbraní, 
vždyť lidstvo jak v jeho době, tak v dnešní době využívá všechny 
technologie především ve vojenské sféře. Ale mnohé bylo skryto a 
zakázáno i bez účasti vědce. Tak byla ve vědeckých kruzích zničena teorie 
éteru, aby se nikdo nepokoušel v této oblasti experimentovat a nic 
vymýšlet... 

Tak co je tedy éter, o kterém mluvil Tesla? Jak se z něj vědci podařilo získat 
takzvanou volnou energii? Jaký je ve skutečnosti náš svět, Vesmír, 
připustíme-li, že éter existuje? 

Sám Nikola Tesla o tom vyprávěl prostřednictvím vědomého snění. Mnozí 
budou tento příběh považovat za fantazii nebo pohádkový nesmysl. Vždy 
se našli skeptici. Někdo ale možná objeví nové poznatky a rady, jak 
realizovat to, co ve své době tento největší vynálezce dělal... 

Mraky visely nízko nad zemí a umocňovaly tak přítmí soumraku, který se již 
snášel na zem. Kdesi v dálce se zablesklo. Potom ještě, a pak zase... Blesky se 
rozprostíraly po pláni jako obrovské stromy, jejichž pokroucené větve 
směřovaly k nebi, nebo naopak, jako by vyrůstaly z nebe a sahaly až k zemi. 
Tlumené dunění pokračovalo a přibližovalo se, až se změnilo v rachot. Nedaleko 
se zablesklo oslnivým bleskem, který z okolního šera vytrhl podivnou siluetu. 

V jeho bílé záři se na okamžik objevila podivná stavba podobná Eiffelově věži, 
jen s jakousi prolamovanou kopulí. 

Ale vtom se znovu zablesklo, tentokrát však všechno zbělelo, úplně všechno... 
Rachot náhle ustal, a nastalo podivné ticho. 

Pak se však bělost začala rozptylovat a objevilo se čisté nebe. Byl měsíc za bílého 
dne a... nedaleko obrovský Měsíc. I slunce působilo zvláštně kvůli své 
nepřirozené modré záři. Ale sotva jsem si na to podivné světlo přivykla, 
najednou jsem uviděla hory porostlé podivnými fialovými lesy. Dole se 
rozprostíralo údolí poseté bílými... koulemi a třpytivými pyramidami. 

Ale tu jako by na mě někdo zavolal a já si uvědomila, že celá krajina je za 
obrovským sférickým zakřiveným oknem. Kolem prošla vysoká žena s nějakým 
lesklým kovovým předmětem. Měla na sobě dlouhé světlé šaty, ale poznat ji 
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nebylo možné, jelikož rychle zmizela v podivném otvoru, který se náhle objevil 
ve stěně stejně sféricky zakřivené jako okno. Stejně náhle se otvor zavřel, a 
zůstala... jen stěna. Ale někdo mě stále volal, ne hlasem, ale nějak z nitra... 

Když jsem se otočila, uviděla jsem muže v dlouhých šatech. Jeho tvář mi byla 
povědomá. Připomíná mi portrét vědce Tesly, pomyslela jsem si tehdy, ano a to 
všechno jsem už někde viděla... 

A tu se usmál a začal hovořit, aniž by otevřel ústa, ale já jsem slyšela jeho řeč 
uvnitř sebe. 

„Jsem rád, že tě mohu přivítat ve své laboratoři na této planetě pod paprsky 
Polární hvězdy, jak se jí na Zemi říká. Vzpomeň si, že jsem ti už jednou vyprávěl 
svůj příběh o tom, jak jsem se na Zemi dostal prostřednictvím inkarnace a jak jsem 
se sem potom v pozemském těle vrátil (viz téma: Nikola Tesla o své expedici na 
Zemi). 

Tehdy jsem o sobě prozradil hodně věcí, ale stále ještě zbývá něco dopovědět. 

Tenkrát jsem řekl, že hlavním úkolem mého poslání na Zemi bylo vytvořit zařízení, 
která by zvýšila vibrace planety a vytrhla ji z temnoty trojrozměrné existence pod 
útlakem kosmických vetřelců z Nibiru a pozemských vykonavatelů jejich vůle. Řekl 
jsem, že se mi to nikdy nepodařilo... 

Vždyť mi trvalo příliš dlouho, abych si na všechno vzpomněl, procházeje dětstvím a 
dospíváním. Ano a nepředpokládal jsem, že síly pozemských vykonavatelů vůle 
vetřelců jsou tak mocné, že síly chamtivosti jsou v zatemněném nevědomém 
vědomí tak mohutné, že toto vědomí je schopno prodat život celé planety i sebe 
sama za iluzorní potěšení z iluze vládnutí světu. 

 

A dokonce i to, na co jsem si dokázal vzpomenout a co jsem dokázal zkrotit 
technicky primitivními prostředky vaší tehdejší civilizace - to jsem vám nedokázal 
zanechat. A to nejdůležitější, co jsem vám chtěl říci, je, že existuje přirozená 
přírodní a největší podstata éteru. 



3 

Říci, že éter je VŠECHNO, znamená neříci nic. Ale tak to je. Éter je skutečnou 
podstatou vesmíru. Je to forma existence, z níž se rodí materie rozličných vibrací. A 
už hodnoty těchto vibrací určují dimenzionalitu světů, řečeno jazykem vašich 
esoteriků. 

Nebudu se zabývat matematikou ani fyzikou, neboť chci, aby mě pochopili i ti, kteří 
mají k exaktním vědám daleko. Ti, kteří se s nimi přátelí, se i tak vyznají, když si 
přečtou mé poznámky, které vám zůstaly. 

Dnes budeme mít fyziku bez vzorců, fyziku přírody, která nemá ani termíny 
vymyšlené lidstvem. Ačkoli jakýkoli slovní popis mechanismů skutečné podstaty 
Jsoucího je prakticky nemožný. Pravou podstatu Jsoucího lze pocítit a vnímat 
pouze v osvícení. Pak bude pravda zachována. A slova - ta stále poskytují zkreslení. 
Ale ti, kdo si nedokážou navodit stav osvícení, potřebují alespoň nějaké berličky, 
dokud nedosáhnou úrovně pochopení pravdy beze slov. 

A to je nevyhnutelné! Cesta k němu je sice pro každého jiná, ale jelikož pravda 
fyzicky existuje, je nemožné ji nepochopit, i kdyby to bylo přes milion reinkarnací v 
různých světech. (Mluvím za ty, pro něž jsou reinkarnace realitou a kteří nežijí v 
iluzích o jediném životě fyzického těla, který končí smrtí mozkových buněk.) 

Takže hmotný svět je určitou oblastí řídkého éteru. Ano, právě řídkého! Éter je ve 
vztahu k hmotnému světu obludně hustý. Éter není nehustý - to náš hmotný svět 
je vůči éteru nehustý! To jsem říkal ještě na Zemi. 

Éter se svými vlastnostmi bezpochyby podobá jakési kapalině, proto jej starověké 
mýty často nazývaly kosmickými vodami nebo vodami stvoření. Odtud pramení 
mýty o stvoření souše z vod. Jde však o to, že tato souš je mnohem lehčí než vody, je 
podobná pěně. Ano, ano, právě pěně! 

Veliký oceán éteru je naplněn pěnou z bublin! Každá bublina je vesmír se svými 
galaxiemi, hvězdami, hvězdokupami, mlhovinami, planetami, kometami... Uvnitř 
bublin - vesmírů je éter zředěný, a za jejich hranicemi zhuštěný. 

A je různě zředěný a tato zředěnost je dána vibracemi. A ukazuje se, že 
pozorovatel, který se projevuje nějakými vibracemi, vidí pouze svět vibrující pouze 
na určitých frekvencích - na frekvencích pozorovatele. A svět projevující se na 
jiných frekvencích pro něj není viditelný ani vnímatelný. Takže nevidíte obyvatele 
světů vyšších vibrací ani démony ze světů nižších vibrací. 

Vibrace éteru neprojeveného ve hmotě se blíží nule. Je tedy velmi hustý, ale zároveň 
prochází všemi jím vytvořenými světy, veškerou pěnou, a pozorovatelé, projevující 
se v těchto světech různých vibrací, jej jako takový svými smysly necítí. 

Ale pokud chcete, můžete svůj organismus vždy vyladit a procítit. Vždyť dokonce 
lidské tělo pozemského světa - to je největší zázrak, je to samonastavitelný stroj. 
Podstata však spočívá v tom, že si neuvědomujete sami sebe jako jeho pasažéry, a 
uvědomujete si sami sebe jím, ale prostě jako kus masa, a uvědomujete si svou 
bezmocnost, která je iluzí. 
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Dokonce nacházeje se ve vašem pozemském světě, podařilo se mi naladit své tělo a 
pocítit éter, uvidět jeho projevy a navíc z něj sestavit své zkušební vzorky pro 
experimenty. Stavěl jsem je vizualizací z éteru a tam v éteru jsem prováděl své 
experimenty, než jsem je uskutečnil v projeveném světě Země. 

Ovládnutí takové techniky však nevyžaduje znalosti, ale sebekázeň. Stačí pouhé 
poznání, že všechny myšlenky strukturují éter a formují v něm vše, o čem 
přemýšlíme. Silnější myšlenky mohou formovat velmi odolné struktury. A 
trvanlivost znamená materializaci do fyzického světa. Tak se rodí pojem času. Ten 
fixuje struktury éteru v určitých bodech, a pokud se s nimi pozorovatel dostane do 
rezonance, může je vidět. Nebo pokud je stvořitel dokáže zafixovat úsilím svého 
záměru tak, že se dostanou do rezonance s fyzickou rovinou... 

Tak probíhá přirozený proces tvoření v univerzu. Na Zemi je to však velký zázrak 
materializace z ničeho... 

Ale poznání, že myšlenkami lze zhmotňovat, nedovoluje lidem, aby to dělali, jinak 
byste všichni byli úžasnými tvůrci. Právě sebekázeň neboli ovládnutí sebe sama, 
svých emocí a myšlenek dává myšlenkám sílu, která umožňuje co nejjemnější 
soustředění myšlenek a nedovoluje myšlenkám utíkat k jiným objektům, 
rozptylovat se a budovat v éteru nesčetné bludné obrazy, které se vynořují a 
okamžitě mizí.  

Právě tuto sebekázeň v sobě pěstují jogíni Východu, tibetští lámové během 
hlubokých meditací a duchovních praktik. Bez sebekázně nelze myšlenkami nic 
vytvořit. Otevírá však cestu k zázrakům. Ačkoli v podstatě zázraky neexistují. 
Všechny zázraky jsou zázraky jen do té doby, dokud chybí poznání a sebekázeň. 

Takže éter prostupuje hmotou, ale ta je pro něj nehmotná. I přes slabou interakci 
je však přítomnost éteru stále cítit. Příkladem této interakce je gravitace a také 
náhlé zrychlení nebo zpomalení. Hvězdy, planety a celý svět vznikly z éteru. Každé 
hmotné těleso, ať už je to Slunce nebo nejmenší částice, je oblastí sníženého tlaku v 
éteru. Stlačováním našeho světa ze všech stran se éter snaží vrátit do původního 
stavu, a vnitřní elektrický náboj v látce hmotného světa mu v tom brání. Časem, po 
ztrátě vnitřního elektrického náboje, bude náš svět stlačen éterem a promění se v 
samotný éter. Jakmile se z éteru vymaní, přejde do éteru. Vyšel z éteru - do éteru 
také odejde. To je příchod samotné Noci Brahmy, o níž mluví Hinduisté. 

Éter je prvotní, je jedinou existencí během Noci Brahmy, to znamená, když svět 
zcela zmizí. A Den Brahmy je doba, kdy vzniká bublina vesmíru. To je Den naší 
bubliny, našeho vesmíru. Ostatní vesmíry mohou v této době zcela odejít do vod 
éteru a být ve své Noci Brahmy, nebo mohou také existovat spolu s naším vesmírem 
v tomto nekonečném oceánu éteru. 

Všechny tyto bubliny nejsou ničím jiným než éterickými vírovými objekty se silně 
sníženým tlakem pouze nezměrně velkých rozměrů, a hvězdy i planety jsou rovněž 
éterickými vírovými objekty pouze s nižším tlakem a mnohem menšími rozměry. 
Čím nižší je tlak éteru, tím více je na tomto světě projevené hmoty. 
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A existuje mnoho úrovní tohoto projevu, které vytvářejí takzvané paralelní světy 
různých frekvencí vibrací, o nichž jsem se právě zmínil. Jsou to takzvané prostory, 
světy různých dimenzí, jak u vás říkají esoterici. Pozemský trojrozměrný svět se 
projevuje na určitých frekvencích. Svět takzvaných temných entit je více zředěn. 

Právě změnou frekvence svých vibrací lze překonat hranice těchto světů. Vaše 
moderní kvantová fyzika je na prahu tohoto objevu, neboť se dozvěděla o tzv. 
virtuálních částicích. Ty však ve vašem pojetí nejsou virtuální, jsou skutečné. Jsou 
to částice éteru, které mohou snadno měnit frekvenci vibrací. Tyto částice jsou 
všude, jejich pronikání do hustoty vašeho světa a mizení v jiných světech se děje 
neustále, téměř s horečnatou intenzitou. 

Ale tady vám chci říct něco zvláštního, co může obrátit vaše vědomí vzhůru 
nohama! Všichni učitelé, bohové lidstva vám říkali a říkají, že takzvané zlé entity 
nebo temné entity jsou obyvateli těžkých a temných světů. 

Všechna tato vysvětlení jsou vám podávána z pohledu vašeho světa, z vaší 
souřadnice v prostoru. A to je na hranici světů zlých entit. To znamená, že 
pozemský svět je nyní téměř tím stejným antisvětem, o kterém hovoří učitelé. 
Takovými se staly frekvence jeho vibrací pod vlivem vetřelců světů z Nibiru. 

Proto je pro pozemšťany vše, co učitelé říkají, naprostá pravda. Pokud se však 
pozorovatel nachází ve světě vibrací bližších vibracím éteru, tedy v tom světě, o 
kterém mluvíte jako o vyšším, pak takzvané nižší světy budou pro éter více zředěné, 
a tudíž se více fyzicky projeví ve hmotě. To je největší fenomén vesmíru! Nemohl 
jsem to pochopit, dokud jsem žil na Zemi, a teprve když jsem byl zde na jiných 
frekvencích vibrací, pocítil jsem to. 

Takže nevím, jestli mi porozumíte. 

Když jsem tento fenomén pochopil, nemohu nazývat jakékoli světy vyššími, a 
jakékoli světy nižšími. Jednoduše mají různé frekvence vibrací a různou úroveň 
zředění éteru. Fenomén však spočívá v tom, že čím je rozředěnější - tím nižší jsou 
frekvence vibrací. Takže takzvané nízké nebo temné světy ve skutečnosti nejsou ani 
nízké, ani temné, ani světlé, ani vysoké, ale prostě světy s velmi silným rozředěním 
éteru. 

A právě tím lze vysvětlit působení karmy těchto zlých světů pomocí čistě 
fyzikálních zákonů. Vždyť čím větší je rozředěnost v bublině, tím silněji tlačí éter 
zvenčí a tím větší bude zničení této rozředěné oblasti. Tímto způsobem podstata 
éteru drtí oblasti s velmi silnou rozředěností, a pozorovatel vidí hroucení světů 
neboli takzvaný trest za zlo. 

Vždyť zlo jako takové je prostě touha ničit, která se rodí ve vědomí, nebo touha 
ovládat ničením okolí. A jak jsem řekl, že každá myšlenka, každá touha je hmotná a 
mění éter, tak tyto touhy a tyto myšlenky silně rozřeďují éter a vytvářejí oblasti 
velmi rozředěného éteru. Navíc do takové míry rozředěného, že ani pozemský svět, 
projevující se ve hmotě, tyto oblasti nevidí a jsou pro tento pozemský svět ještě více 
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ponořeny do superhmoty a tvoří právě onen antisvět, o němž hovořili mnozí 
učitelé. 

Fenomén éteru jako velmi hustého, ale pro vás neviditelného, a hmoty, která je pro 
vás viditelná jako hustá, ale ve skutečnosti je to rozředěný éter, lze zhruba 
znázornit v podobě znaku Jin-Jang nebo objemové Möbiovy smyčky. Takto vzniká 
samotné iluzorní zakřivení prostorů.  

Toto zakřivení je však ve skutečnosti velkou iluzí. Zakřivení prostoru totiž popírá 
samo sebe, jelikož každá akce vyvolává protiakci, která toto zakřivení bude 
narovnávat. A různá zakřivení jsou jako lomy předmětů umístěných ve vodě při 
pohledu z určitého úhlu. Optický klam, a nic jiného, vytvořený vodami éteru, které 
kolem předmětů vytvářejí silová pole. A těmito předměty jsou hvězdy, planety a tak 
dále, včetně nejmenších atomů a částic. Ale z vašeho světa můžete vidět iluzi lomu 
v éterových vodách vytvářející silová pole pouze v měřítku hvězd, superhvězd, 
takzvaných černých děr, kde světlo se láme tak, že opouští váš zorný úhel, prostor 
vašich frekvencí vibrací. 

Hmota vzniká z prvotní a věčné energie, kterou vytváří éter a kterou známe jako 
Světlo. To svítilo, a z něj vznikly hvězdy, planety, člověk a vše na Zemi i ve vesmíru. 
Hmota - to je vyjádření nekonečných forem světla, jelikož energie je mnohem starší 
než hmota. V tom mají učitelé a bohové, kteří učili pozemšťany, bezesporu pravdu. 

Existence fenoménu éteru jako superhusté substance mi však naznačuje, že ve 
vesmíru platí stejné fenomenální zákony. Kdysi jsem o nich hovořil v jednom z 
rozhovorů, které jsem poskytl během svého pobytu na Zemi. 

Jedná se o čtyři zákony stvoření. 

Za prvé: nepostižitelnost zdroje, temné roviny, kterou nelze chápat myslí ani 
matematicky změřit. Do této roviny se vejde celý vesmír. Právě temné v tom 
smyslu, že se z ní teprve rodí světlo, nikoli ve smyslu esoterické temnoty zla. 

Druhý zákon: šíření této původní temnoty, která je pravou podstatou Světla, z 
nepostižitelného a její transformace ve Světlo. 

Třetí zákon: nezbytnost Světla se stává hmotou Světla. 

A čtvrtý: neexistuje žádný začátek ani konec. 

Tři předchozí zákony platí vždy, a Stvoření je věčné. 

Znovu však připomínám, že tyto zákony neříkají, že temnota v pojetí ‚zla‘ dává 
vzniknout Světlu a je jeho pravou podstatou. 

Vazba systémů zla a utrpení na temnotu jako na prvotní zdroj Světla je největší lží 
vetřelců světů, která zcela přeprogramovala vědomí pozemšťanů, pokud se 
vyjádříme vašimi moderními pojmy z oblasti počítačové techniky. Program 
zombifikace postupuje již tisíce let a na různých úrovních. Dokonce i já, nacházeje 
se na Zemi a jsa inkarnován, jsem tam jeden takový program chytil. Týkal se žen. 
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Myslel jsem si, že všechny ženy kradou energii, a proto jsem s nimi neměl vztahy. 
Ale mýlil jsem se, to dělají jen ty ‚nízké‘ ve vašem chápání duše, zabydlené v tělech, 
na kterých pracovali mimozemšťané už v době Evy. I když možná, že když jsem 
prošel cestou askety a mnicha ve světě, dokázal jsem toho v pozemském světě více... 

Předáváním skutečných pravd přeprogramovaným pozemšťanům stoupenci 
Lucifera, vetřelci světů z Nibiru si zcela podmaňují vědomí lidí, vytvářejíce z nich 
vědomí právě toho světa s obrovskou rozředěností éteru a obrovskou hustotou 
projevené hmoty, tedy světů zla. 

Je to velký problém - zničit sílu zla a utrpení, v němž se odehrává lidský život! 
Někdy zlo a utrpení vzniká jako epidemie v hlubinách vesmíru. Tak přišlo právě s 
těmito Anunnaki v nejhlubším dávnověku do naší Galaxie, do systému Slunce a na 
Zemi. A k velkému zděšení se tato nemoc šíří ze Země do vesmíru za její hranice. 

Proto jsem se inkarnoval jako pozemšťan, abych změnil stav věcí (viz téma: Nikola 
Tesla o své expedici na Zemi). To se však nepodařilo. 

Naštěstí nejsem jediný, kdo se snažil tento problém vyřešit. Tisíce světů se jej snaží 
vyřešit a již se blíží k zamýšlenému cíli... 

Vědomí pozemšťanů přeprogramovaná silami zla však nechtějí znát pravdu. A ti 
nejvíce přeprogramovaní se nacházejí, bohužel, u řídicího panelu vašeho života. Je 
to banda chamtivých šílenců, zcela pohlcených iluzí o absolutní moci a absolutním 
bohatství, vytvářejíce takzvané kluby elit nebo tajné lóže a spolky. Ve svých iluzích 
ničí lidstvo a planetu, aby se zavděčili mimozemšťanům, jež je zombifikují, z Nibiru 
- Anunnaki - vetřelcům světů. 

A jejich ideje jsou kupodivu nakažlivé, zejména mezi mimozemšťany geneticky 
vyšlechtěného národa ‚pastýřů‘ lidského stáda nebo takzvané bohem vyvolené, ve 
skutečnosti však rukojmí agresorů z kosmu. 

Členové těchto společností se mě kdysi snažili vtáhnout do svého společenství, aby 
všechny mé myšlenky obrátili ve svůj prospěch, ale ne pro celé lidstvo, nýbrž jen pro 
sebe, jako hlouček vyvolených, a zabránili jejich šíření ve světě. Sní o tom být bohy 
a žít ve světě úžasných technologií a superschopností, bavíce se utrpením otroků 
žijících v chudobě, nevědomosti a podmínkách doby kamenné. A přitom nechtějí 
žádnou sebekázeň, ale naopak chtějí úplnou svobodu konání, chtějí naplnit všechny 
své nejstrašnější fantazie. 

Znalosti o éteru, pokud by byly využity v technice, by zničily mnoho plánů 
zednářských společností. Proto požádali o pomoc další fyziky. A skupina 
zednářských vědců, mezi nimi i Planck, rozpracovala teorii zrušení éteru. Materiál 
o tom se stal dostupným i vám. Já jsem se o tom dozvěděl až po opuštění pozemské 
roviny. 

Ukázalo se, že skutečným tvůrcem Teorie relativity je vědec Lindemann. A Einstein, 
který byl rovněž vědcem a blízkým přítelem Plancka, byl v organizaci této operace 
člověkem zcela náhodným, přičemž v některých svých pracích sám existenci éteru i 
dokazoval, byť nepřímo. Po dohodě se zednáři však začala být propagace 
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Einsteinových prací vedena velmi zeširoka a byla doprovázena likvidací jeho 
odpůrců a konkurentů. 

Zákazníci ničení pravého poznání si uvědomují, že mnozí s nimi v tomto ohledu 
nejsou na stejné vlně, jako tomu bylo v mém případě. A tehdy svádějí k chamtivosti, 
a ta si, bohužel, získá mnohé, v nichž duch spí. Tak tomu bylo v případě mého 
kolegy Alberta Einsteina. Pro tituly a hodnosti, pro slávu a popularitu, pro 
zasvěcení do tajných společností a údajně pro přijetí mezi ‚své‘, pro primitivní 
peníze prodal éter, zřekl se ho, předložil podivné a falešné teorie, které byly 
okamžitě prohlášeny za skutečně vědecké, a Albert se stal géniem v ústech 
mnohých. 

A to, co jsem řekl o éteru, se najednou stalo pseudovědou! A opět jsem selhal. Chtěl 
jsem Einsteina probudit, vždyť jsem toho moc nevěděl, psal jsem mu, ale iluze, 
které vyprávěli představitelé tajných řádů, byly silnější. 

Snažil jsem se dát světu poznání, světlo, možnost slyšet hudbu stvoření, možnost 
využívat nevyčerpatelný zdroj energie, ale musel jsem spoustu věcí zničit, protože 
jsem si uvědomil, že nemoc zla by mohla mé vynálezy zneužít ke zničení planety v 
šílené válce o iluzorní nadvládu. A to, co jsem nezničil, bylo prohlášeno za 
pseudovědu nebo utajeno, aby se mohlo dál bohatnout spalováním uhlí a ropy. 

Počet lidí, kteří za různých okolností zasáhli do Einsteinova života a zmizeli ze 
scény událostí, je velmi vysoký, mnozí prostě zemřeli za podivných okolností. Ještě 
více však bylo zničeno vynálezců, kteří se pokoušeli reprodukovat mou technologii. 

Kdysi dávno, v hlubokém starověku, lidé na Zemi nepotřebovali techniku a přenos 
energie v zařízeních na její získávání. Vždyť tehdy existovala civilizace jogínů. 
Lidské tělo - to je dokonalý stroj. A pokud je podřízeno duchu - zázraky se stávají 
skutečností. Tvořit lze myšlenkami, materializovat se, komunikovat na gigantické 
vzdálenosti, překonávat miliardy světelných let, pronikat vesmírem ve zlomku 
vteřiny. Na Zemi jsem si jen částečně osvojil moc ducha a lidského těla, což mi 
pomáhalo při mých experimentech. 

Silně snížené frekvence vibrací planety a prostředí lidí zamotávajících se ve svých 
vlastních iluzích, neschopných a ani se nesnažících ovládat své emoce, své 
myšlenky, jež mají daleko k sebekontrole, kteří si do svých těl pustili přisídlence ze 
světů zla - to vše velmi ztěžuje použití přírodních sil éteru bez technických 
prostředků. Proto jsem k vytvoření přístrojů použil fyziku hmotných těles, fyziku 
vlastností éteru. Bohužel, mnohé z toho se však na Zemi ztratilo. 

Vím, že se zachovaly útržky mých poznámek, některé se zachovaly náhodou a 
nebojím se dnes některé z nich zopakovat. Vím, že mnozí inženýři se snaží 
reprodukovat alespoň model mého generátoru éterických vírových objektů. Využití 
volné energie je však stále u vás pod nevysloveným zákazem... Proto ještě jednou 
zopakuji jen princip fungování mého generátoru, který jsem kdysi sepsal, nu a 
schémata a výpočty, myslím, že někdo bude schopen udělat sám. Úplné fyzikálně-
matematické výpočty s kalkulacemi publikovat ve vašem světě je stále nebezpečné, 
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proto to říkám prostřednictvím člověka, který nemá s fyzikálně-matematickým 
vzděláním nic společného. 

Ačkoli já sám jsem používal pouze výpočty nejjednodušší aritmetiky, známé vám již 
od starověku. Všechna bádání vyšší matematiky jsou podvodem, jen komplikují a 
matou. V moderní pozemské fyzice zmizela podstata procesu a na jejím místě je 
tato podvodnice, připravená vysvětlit jakoukoli, i tu nejdivočejší fantazii. 

Takže, aby se pochopila činnost mého generátoru, řeknu, že všechno v přírodě je 
podobné. Pozorujte a porovnávejte, a bude vám odhaleno... 

Jednou jsem uviděl námořníka, jak kouřil dýmku, a nad ním se pomalu vznášely 
obláčky kouře. A poněvadž jsem věděl o tom, že všechno je podobné, to znamená, že 
vzduch je podobný v něčem vodě, i když voda je hustší, nu a éter je podobný vodě, 
ale je ještě hustší. 

Nalil jsem tedy inkoust do nádobky, kterou jsem uzavřel koženou blánou. Na druhé 
straně nádobky jsem udělal malý otvor a celou ji spustil do nádrže. Když jsem do 
membrány udeřil prstem, z malého otvoru začaly vystupovat inkoustové kroužky, 
které putovaly po nádrži a rozbíjely se o její stěnu. Bylo to jako kroužky kouře z 
kuřácké dýmky. Kouř a vzduch jsou stejné médium - plynné. Voda a inkoust jsou 
kapaliny. Jak lze udělat to samé v éteru? 

Tehdy jsem uvažoval o získávání vzduchu z prostoru, ale odpověď přišla nečekaně 
od předmětu, který uvnitř sebe vytváří prostředí blízké vakuu nasáváním a 
vysáváním vzduchu, přičemž se snaží vyrovnat tlak uvnitř komory a v okolí. A 
pokud vnější síla bude vznikat a zanikat s frekvencí rovnou vlastní frekvenci 
dutiny, dojde k rezonanci, a v důsledku toho se kmitání vzduchu nebude tlumit. 

Byla to měděná koule, vynalezená Helmholtzem, jeho rezonátor. V éteru jsem tedy 
vypustil kuřácké kroužky nebo právě ty vírové objekty, které jsou základem všeho, 
jen v různých měřítkách. Jednou se vírový kroužek dostal do oblasti statické 
elektřiny a namotal ji na sebe. Ohnivá kulička se s praskotem vybila o stěnu mé 
laboratoře, zanechajíc po sobě skvrnu spáleniny, když předtím proletěla sklem a 
protavila v něm maličkou díru. Tak se chovají kulové blesky. To potvrdilo mou 
teorii, že prstenec éterického víru oděný do statické elektřiny také je kulový blesk. 

Bylo nutné sebrat energii z kuličky a přeměnit ji na elektřinu, kterou by bylo možné 
využít. Začal jsem tedy kuličkám klást do cesty různé překážky a zjistil jsem, že 
nejlepším vysílačem energie do transformátoru je disk ze slitiny železa a niklu. 

Postavil jsem řadu variant takových generátorů rozličných výkonů, 
experimentoval jsem s cívkami, jejich vinutím, velikostí a tvarem, zasmyčkoval 
jsem soustavu pro stálou podporu rezonance, aby kmitání v kouli neslábla a aby je 
bylo možné naopak zastavit (zařízení spínače). Vybíjecí desku jsem instaloval v 
různých vzdálenostech a zjistil jsem, že se náboj nemění, což znamená, že energii 
lze tímto způsobem přenášet na libovolnou vzdálenost, hlavně aby na sebe 
náhodou ‚nenamotala‘ statický náboj. 
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Jednoho dne jsem si uvědomil, že můj generátor dokáže odhmotnit předměty. 
Dokonce jsem si objednal neutrální dřevěné váhy na pokusy. A to už je fenomén 
antigravitace, tj. můj generátor je schopen odstraňovat éterové proudy pod sebou! 

Nyní vím, že tento princip je základem létající techniky v mnoha vesmírných 
civilizacích. A to, čemu říkáte UFO, létá v mnoha případech na takových motorech. 
Podobné generátory odstraňují éter v dráze stroje a ten se pohybuje, a to aniž by 
byl přetížen! Samozřejmě, mimozemské generátory jsou mnohem dokonalejší než 
můj model, jejich pole vlivu pokrývá celý trup stroje, vždyť se může pohybovat v 
kterémkoli směru. Kromě toho je tam technika odstraňování éteru zdokonalena do 
takových výšin, že stroj dokáže prorazit hmotu, aniž by sebe nebo také ji poškodil! 

Mimochodem, odstraněním éteru zpod sebe pomocí myšlenek se můžete naučit 
levitaci, ale to je opět z oblasti jógy a umění ovládat své tělo a myšlenky. A umění 
ovládnout myšlenkami éter kolem sebe dává možnost procházet zdmi a 
teleportovat se na libovolné místo. Na tomto principu je postaveno mnoho 
mimozemských technologií, stejně jako na principu využití sil magnetů. 

Ale magnet není nic jiného než látka s určitou strukturou, která kolem sebe 
neustále vytváří proud éteru pohybující se určitým směrem. V tom je síla magnetu! 

Ale všechny tyto možnosti, všechny tyto technologie na Zemi, bohužel, sní 
zrealizovat jen pro sebe ten samý HLOUČEK, který se zmocnil ekonomiky a moci 
pod neustálou kontrolou příchozích z Nibiru. Příchozí z Nibiru nepřetržitě krmí své 
služebníky sliby zázračných technologií, ale nepotřebují, aby pozemšťané, dokonce 
jejich dozorci, je měli také. Vždyť jsou si dobře vědomi toho, že tito jimi vypěstovaní 
‚vyvolení‘ se budou chtít okamžitě zbavit samotných mimozemšťanů, aby sami 
vládli světu a nebyli jen dozorci v tajné mimozemské říši. 

A do té doby jsou všechny technologie, které tito ‚vyvolení‘ získávají od 
mimozemšťanů i jinými způsoby, včetně pokusů o reprodukci mých experimentů, 
zaměřeny pouze na ničení, na války a agresi, na dosažení nadvlády za každou 
cenu. 

Šílenci se snaží zničit světovou populaci, aby v ní mohli zůstat jen oni sami a aby 
všechny jejich rozmary plnili roboti a umělá inteligence. Sní o tom, že zničí 
nepotřebná ústa. Ale Země může lehce uživit obrovské množství obyvatel. A díky 
éterovým technologiím se vyčistí od odpadků, které vyhazují producenti a 
zpracovatelé uhlí, plynu a ropy. Nebude zapotřebí ani mnoha chemických odvětví, 
Země se očistí od největší pavučiny drátů. Příroda je velká Matka! Sama všechno ví 
a není třeba zasahovat se svým šílenstvím a snižováním porodnosti. 

Jde jen o to, že šílenci, kteří hlásají ideje redukce populace, jsou sami 
zombifikováni. Myslí si, že dělají místo pro sebe, ale ve skutečnosti dělají místo pro 
mimozemšťany, kteří už dávno šlechtí hybridy, aby jimi osídlili Zemi. 

Hodně věcí jsem se naučil poté, co jsem opustil pozemskou rovinu, jsa zde. Plány 
hloučku zombifikovaných členů takzvané ‚pozemské vlády‘ jsou skutečně zrůdné. 
Patří k nim i odpálení velké sopky a zničení poloviny světa. Ale už se je daří mařit! 
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Naše civilizace a další síly vesmírných společenství se aktivně brání uskutečnění 
těchto plánů. Mnoho základen Anunnaki a členů ‚pozemské vlády‘ neboli 
Iluminátů, jak si říkají, bylo zničeno podzemními cílenými výbuchy maskovanými 
jako zemětřesení nebo spáleno bílým plamenem, který jsem ještě v dávných letech 
svého pozemského života generoval ve svých zařízeních. 

Jelikož je mnoho podzemních základen zničeno nebo částečně zničeno, plán na 
vyhození sopky do povětří byl zmařen, nu a my odtud řídíme přirozené exploze 
ovlivňováním magnetického pole Země prostřednictvím éteru. Uděláme vše pro to, 
aby civilizace a příroda netrpěly v obludných měřítkách. 

Doufáme však také, že na Zemi stále existují lidé, kteří mají materiální a politické 
prostředky, ale nejsou spojeni s palivovou elitou a ilumináty. Ti s největší 
pravděpodobností neznají všechny jejich zrůdné plány. A pokud se rozhodnou 
vyvinout nové technologie a uplatnit je v životě místo války, plány ‚vyvolených‘ 
budou zcela zmařeny...“ - tak pravil Tesla. 

A na stole mu leželo jakési zařízení sestávající z měděné koule, lesklé kovové 
desky a transformátorových cívek. A pak stiskl páčku, něco zadunělo a ozval se 
tichý praskavý zvuk. Deska se zatřpytila a ve zdi se otevřel... portál. Byl to 
obrovský vír vystřelujících blesků se září uprostřed, za nímž bylo vidět čerň 
vesmíru, blikající hvězdy a někde tam mezi nimi zářící Slunce. Vida, vše je blíž a 
už byla vidět špinavě modrá koule Země v nekonečném oceánu světla a 
duhových vln... 

Zapsala Valeria Kolcova 02.02.2018 
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